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AGREEMENT ON GOOSE BAY AIRPORT

L'ACCORD SUR L'AEROPORT DE G OOSE BAY

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES



The Department of External Affairs announced today that the
Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp,
and the United States Ambassador in Ottawa, His Excellency The Honourable
Adolph W. Schmidt, signed an exchange of notes concerning new arrangements
for the use of facilities at the Goose Bay Airport, by the United States Air
Force, after the expiration of the United States Govern¢nent lease on June 30,
1973 . By virtue of the new arrangements, the Ministry of Transport, on
behalf of the Government of Canada, will acquire and operate the facilities
at the Airport in support of the United States Air Force and other military
and civil users .

Le Ministère des Affaires extérieures annonce aujourd'hui qu e

le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, et
l'ambassadeur des Etats-Unis â Ottawa, Son Excellence l'honorable Adolp h

W. Schmidt, ont signé un échange de notes concernant les nouvelles disposi-
tions prises h l'égard de l'utilisation des installations de l'aéroport de
Goose Bay par les Forces aériennes des Etats-Unis après l'expiration, l e

3C Juin 1973, du bail cédé au Gcu~•erner+ent des Etats-Unis . En vertu de

ces nouvelles dispositions, le Ministére des Transports, au nom du Gouvernement
du Canada, acquerra les installations de l'aéroport et les exploitera pou r

le compte des Forces aériennes des Etats-Unis et d'autres usagers civils

et militaires .
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